

Committee, thanked Messrs. Johnston, Grantham, Ancuta, Durant and Graham for their appearance and presentation.

At 12:20 o'clock p.m., the Committee adjourned until 3:30 o'clock p.m. this afternoon.

#### AFTERNOON SITTING (23)

The Standing Committee on National Resources and Public Works reconvened at 4:50 o'clock p.m. this day. The Chairman, Mr. Hopkins, presided.

*Members present: Messrs. Foster, Hopkins, Hymmen, Morison, Orange, Roy (Timmins)—(6).*

*Witnesses: from Quebec Hydro-Electric Commission: Messrs. A. E. Gadbois, Q.C., Associate Chief Counsel; Réal Boucher, Co-ordinator of Nuclear Projects.*

The Committee resumed consideration of Bill C-158, An Act respecting civil liability for nuclear damage.

The Chairman introduced the witnesses and invited Mr. Gadbois to read his prepared statement, before being questioned thereon, assisted by his associate.

The questioning of the witnesses being concluded, the Chairman, on behalf of the Committee, thanked Messrs. Gadbois and Boucher for their appearance and contribution.

The Committee agreed unanimously that the brief presented by the Canadian General Electric Company Ltd. earlier this morning and the one submitted by Quebec Hydro-Electric Commission this afternoon, be printed as appendices to this day's Minutes of Proceedings and Evidence.

1. Canadian General Electric Company Ltd.: (See Appendix "D".)
2. Quebec Hydro-Electric Commission: (See Appendix "E".)

*Le greffier suppléant du Comité,  
Santosh Sirpaul,  
Acting Clerk of the Committee.*

MM. Johnston, Grantham, Ancuta, Durant et Graham de leur visite et de leurs exposés.

A 12h 20 de l'après-midi, la séance du Comité est levée jusqu'à 3h 30 de l'après-midi.

#### SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI (23)

Le Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics se réunit de nouveau à 4 h. 50. Le président, M. Hopkins, occupe le fauteuil.

*Députés présents: MM. Foster, Hopkins, Hymmen, Morison, Orange, Roy (Timmins)—(6).*

*Témoins: de l'Hydro-Québec: MM. A. E. Gadbois, c.r., avocat en chef associé; Réal Boucher, coordonnateur des projets nucléaires.*

Le Comité reprend l'étude du Bill C-158, Loi concernant la responsabilité civile en matière de dommages nucléaires.

Le président présente les témoins et invite M. Gadbois à lire sa déclaration préparée, avant de répondre, aidé de son associé, aux questions des députés sur ce chapitre.

L'interrogatoire des témoins terminé, le président remercie, au nom du Comité, MM. Gadbois et Boucher de leur visite et de leurs travaux.

Le Comité convient à l'unanimité que le mémoire présenté par la Canadian General Electric Company Ltd. plus tôt dans la matinée et celui présenté par la Commission Hydro-électrique du Québec cet après-midi soient imprimés en appendice aux Procès-verbaux et Témoignages du jour.

1. Canadian General Electric Company Ltd.: (Voir appendice «D».)
2. Hydro-Québec: (Voir appendice «E».)